
SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 

M  A  K  A  R  S  K  A 

ŠKOLSKI ODBOR 

Klasa: 003-06/18-01/02 

Urbroj: 2147-20-01-18-3 

Makarska,  16. svibnja 2018. god. 

 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

DEVETE  SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

 

Datum i vrijeme: 16. svibnja 2018. g. u 16,30 sati. 

Mjesto: ured ravnatelja. 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Martna Mutapić, Josip Kosović, Radmila Luketina i Željko Matić. 

Odsutni: Angela Jović (o) i Matea Maslać. 

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj i Tomo Doko, tajnik.  

 

 

Sastanak je otvorio predsjednik Školskog odbora Mario Puharić i nakon utvrđivanja kvoruma predložio 

slijedeći  

dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika 8. sjednice 

2. Zahtjev ravnatelja za suglasnost   

3. Usvajanje Izmjena i dopuna Statuta 

4. Razno 

 

 

Predloženi dnevni red je bez primjedbi i nadopuna jednoglasno usvojen. 

 

Ad1)  Predsjedatelj je pozvao članove Odbora da se izjasne po pitanju zapisnika s osme sjednice, a kako 

se nitko nije javio za riječ stavio je zapisnik na usvajanje. Školski odbor je jednoglasno usvojio zapisnik. 

 

Ad2) Predsjednik ŠO je pozvao ravnatelja da obrazloži svoje zahtjeve za suglasnost radi zasnivanja 

radnog odnosa. Ravnatelj je obrazložio svoje zahtjeve radi potrebe organizacije nastave i zatražio 

suglasnost Školskog odbora za: 

- Ines Visković, prof, njemačkog jezika za  4 nastavna sata i 

- Nadu Zorkić, inž. elektrotehnike za nastavu matematike 16 nastavnih sati. 

Školski odbor je prihvatio zahtjev ravnatelja i dao suglasnost za sklapanje radnog odnosa s navedenim 

nastavnicima i to na 60 dana, odnosno i po izboru na natječaju ako iste budu izabrane. 

 

AD3) Predsjedatelj je pozvao tajnika škole da obrazloži predložene izmjene i dopune Statuta  što je 

on i učinio. Predložene izmjene i dopune su usklađivanje Statuta sa zakonom i pravilnikom kao i 

pobliže određenje pitanja izostanaka s nastave i polaganja razrednog ispita. 

 

AD4) Pod točkom razno članovi Odbora su razmijenili mišljenje o problematici rada škole s obzirom na 

prostorne uvjete. Jedinstven je stav da se članovi Odbora moraju dodatno založiti da se pristupi rješavanju 

problema školstva u makarskoj, pri čemu je naglasak na problematiku srednjih škola uz puno uvažavanje 

problema i osnovne škole. 

 

Sastanka je završen  u 17,10 sati. 

 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko                Mario Puharić 


